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Proszę o odpowiedź W sprawie:

Proszę o przywrócenie kursowania autobusu linii nr 13 na ul. Kozielska.
Wprowadzona zmiana przebiegu kursowania linii nr 13 spowodowała utrudnienie
dla pracowników licznych obiektów handlowych zlokalizowanych przy ul. Kozielskiej,
a także dla klientów robiących tam zakupy. Biorąc pod uwagę fakt, że dotarcie do Koźla
z ul. P.Bkargl możliwe jest dzięki autobusowi linii nr 1, natomiast przejście pieszo
z zrobionymi zakupami w przypadku klientów, czy też w przypadku pracowników
„wyścig z czasem”, żeby po skończonej zmianie zdążyć na autobus, który odjeżdża
z ul. P. Skargi, stanowi poważny kłopot.

Miejsca o licznym natężeniu pasażerów, wtym konkretnym przypadku tzw. centra
handlowe, powinny być dobrze skomunikowane oraz nie stanowić problemu
logistycznego dla ich klientów i pracowników, dlatego też wnioskuję jak na wstępie.

Z poważaniem

Dominik Szustakiewicz


